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?”VRV1EW - CONTINUED RAMPART DETECTIVE DIVISION

''TWI.EWS - JUNE 5, 1968 KENNEDY' SHOOTING ' DR 48-521 W.

"OU-OW UP INVESTIGATION DETAILING THE PROCEDURES AT GOOD SAMARITAN

*he entire east wing of the 5th floor was sealed off and secured. r '

<th floor central was provided for the family anc friends. Nurs* 

duty assigned to the 'Senator are as follows:

June 5. 1968 11:00pm to 7:00am

G.- Jacobs RN ;
J. Bright RN

June 5, 1968 7:00am to 3:00pm

J. Leven RN
D. Fakanish RN ’ ' •

June 5» 1968 3:00pm to 11:00pm

F. Tan
E. Fukunaga RN

June 5, 1^68 11:00pm to 7:00am

J. bright ■

Following is complete list of all physicians in attendance.
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NAMES OF PliKICIANSAWEARING IN CHART OF SENATOR. ROBERT F. KENNEDY

Henry M. Cuneo, M.D., Neurosurgeon 
'•■“2010 Wilshire Blvd.

Bos Angeles, Calif. 90057.

George C. Griffith, M.D., Internist 
1127 Wilshire Blvd.
Los Angeles, Calif. 90017

Roland Navarro, M.D., Thoracic Resident 
632 So. Lucas Street 
Los Angeles, Calif. 90017

Hubert Hucbl, M.D., Thoracic Resident
632 So. Lucas Street
Los Angeles, Calif. 90017

Robert Mendes, M.D., General Surgical Resident 
632 So. Lucas Street
Los Angeles, Calif. 90017

John A. Zaro, Jr>, M.D., Internist
1136 West Sixth Street
Los Angeles, Calif. 90017

‘ Willard J. Zinn, M.D., Internist
'1127 Wilshire Blvd.

;Los Angeles, Calif. 90017

Nat D. Reid, M.D., Neurosurgeon
.2010 Wilshire Blvd.
;Los Angeles, Calif. 90057

"Maxwell M. Andler, Jr., M.D., Neurosurgeon
9735 Wilshire Blvd.
Beverly Hills, Calif. 90212

James L. Poppen, M.D., Neurosurgeon
605 Commonwealth Ave.
Boston, Mass.

Lorin Swagcl, Intern
632 So. Lucas Street
Los Angeles, Calif. 90017

Bert W. Meyer, M.D., Thoracic Surgeon
1136 West Sixth Street
Los Angeles, Calif. 90017

Earle C. Skinner, M.D., Anesthesiologist
5513 Rockne Avenue
Whitter, Calif. 90601

Robert L. Scanlan, M.D., Radiologist
1212 Shatto Street
Los Angeles, Calif, 90017

Albert C. Holt, M.D., General Surgeon
629 So. Westlake Avenue
Los Angeles, Calif. 90057

Jorge Mosiman, M.D., Medical Resident 
632 So. Lucas Street ;
Los Angeles, Calif. 90017

Clarence J. Berne, M.D., General Surgeon . 
1127 Wilshire Blvd.
Los Angeles, Calif. 90017

Thomas V. Berne, M.D., General Surgeon 
1127 Wilshire Blvd.
Los Angeles, Calif. 90017

Quentin R. Stiles, M.D., Thoracic Surgeon 
1136 West Sixth Street 
Los Angeles, Calif. 90017

William R. Schumann, M.D., Obstetrician 
1127 Wilshire Blvd.
Los Angeles, Calif. 90017

Blake H. Watson, M.D., Obstetrician
11600 Wilshire Blvd.
Los Angeles, Calif. 90025

Eugene J. Ellis, M.D., Internist
1212 Shatto Street
Los Angeles, Calif. 90017

A. A. Marinacci, M.D., Neurologist
1212 Shatto Street
Los Angeles, Calif. 90017

J. Carroll Ramseycr, M.D., Neurologist 
1127 Wilshire Blvd.
Los Angeles, Calif.’ 90017

Hurley L. Motley, M.D., Chest Physician 
1212 Shatto Street ■
Los Angeles, Calif. 90017

Richard Dennis, M.D. (referred to in Progres 
Notes)

San Francisco, Calif.
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INTERVIEWS - JUNE 5, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521 A66

FOLLOW UP INVESTIGATION .DETAILING THS PROCEDURES AT GOOD SAMARITAN HOSPITAL

METROPOLITAN DIVISION

Sgt. Yturrallde
Off. Ornelous
Off. Philips
Off. Rathburn
Off.' Ramsey -
Off. R.W. Sims-.

Off. Sprenz
Off. C.B. Thompson
Off. Willis
Off. Mills 
Off. McNamara 
Off. Singhanst





RAMPART DETECTIV^blVISlON

KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

INTERVIEW - CONTINW

INTERVIEWS - JUNE 5; 19.68

FOLLOW UP INVESTIGATION DETAILING THE PROCEDURES AT GOOD SAMWMnHOSPITAL 
_ SIGN-LOG ' ' . fl

4:20am

5th Floor . . .

(Persons admitted to the 5th floor including family and friends of the family)

James Mundell
Blanche Whittaker
C. E. Schurat ,.M.D. ? . ,
R. Mendes M.D. .
Lt. Tachaley 'Metro'?
R.H. Griffin Metro ? , ’ ’
Freddy Plimpton
George Plimpton

•.Leon Ralph
A. Wiggi - Camn Relation
Lt.- Al -Proudfoot CRA
W.O. Fu8ge
Guy (Triy?)Miterery -(-Meadows?)
'Sgt. E.B. Henderson Lapd
Sgt. J.E. Chiq”et LAPP

23
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’ifeviw - CONTINUI^ RAMPART DETECTIVE ^/ISION ^^^^^ 

INTERVIEWS - JUNE 5, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 63-521 ^66

FOLLOW UP INVESTIGATION DETAILING THE PROCEDURES AT GOOD SAMARITAN HOSPITAL.

SIGN-IN LOG

k:20am

5th Floor

(Persons admitted to the 5^ floor including family and. friends of the family)

Adam Vai insky.
Jane, 'Walinsky n '
Jeff Greenfield ’ ’ .
Harriet Greenfield.
Joseph N. Quinn, Deputy Mayor ‘ .
Rockwell- Ames p- Exec/ Asst, to Mayor

•.Earl Graver - Sen. ‘Kennedy’s Staff
Don Dowd - Sen. Kennedy’s Staff
Mrs. Edward Fitzgerald - Kennedy Cousin.
Anthony R. Panzica IT - 12062 LAPD METRO
Robert K. Pollock - 12066 LAPD METRO
Robert Goe - Office of Mayor
Mrs. Noel T. Walker -LVN
Walter J. Sheridon
Eugene DeIlea
Carol. Ash
Ray Vann
Dick Tuck
Rafer Johnson
Jack- Gall Ivan Jr. 
Claud in e Wi11iams 
A. Jerome Stulberg M.D. 
Lms (or Lus, Lius) Timonspp ? 
Revs Palin Jr. -
Don Wilson
Theodore C. Spencer
Richard. C. Dray ne
Andy Williams 
David Burke. 
J. G. Fisk 
Jim Page 
D. Rice 
Don Gifford. 
Dick Cobett 
Richard N. Goodwin 
Steven. E. Smith 
John Glenn 
John Sarron - FBI 
Frank Callahan - FBI" 
Warren Fosel.Telephone Co. 
Charles Daly
L.D. LeBleu P.T. & T. , •
Sgt. H. Green ?
S?t. J.C. Smith 11255 AID
Roosevelt Grier on *
Sort. A. I. Brown .



INTERVIES -'CONTIN^ RAHPART D3TBCTIWXVI8I0M
MEDICAL-4

KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466INTERVIEWS - JUNE 5* 1968

FOLLOW UP INVESTIGATION DETAILING THE PROCEDURES AT GOOD SAHARITAN HOSPITAL

* Wagner, (Capt.) From 2am June 5 Until 5am June 6

* Young, (Lt.) From 2am June 5 Until 5am June 6

Brielly, Robert 
MoInale, Vester

From 
it

1:30am’ June 5 Until 
II 12n June 5

* Loffredo. Frank From 1:30am Juno 5 Until 12n June 5

Hayes, William From© June 5 Until 9am June 5
Donovan, Vihciont Arrival ———— Until 7pm Juno 5
Vickers, Horace From 6:30am June 5 Until 7pm Juno1 5
Steig, Bobby .From 7am June 5 Until 12:15am June 6
Richardson, Paul From 8:30am June 5 Until 4pm June 5
Varndm, ,-Har old From 8:30am June 5 Until 12n June 5
Cassini, Tony Prom 2pm June 5 Until 4:15am June 6
Teague, Ivan Eram 2pm June 5 Until 7pm June 5
Truckey, Richard 
Truckey, William

From n 9am June 5 Until 
it 8pm June 5

* Rotsch, Wayne From 5pm June 5 Until 9pm June 5

Young, Andro From 7pm June 5 Until 7am June 6
Zundt, Kelvin

Following returned and

Loffredo, Frank

From 7pm June 5 

worked, another shift

From 9:30pm June

•

5

Until 8am June 6

Hayes, William, From 7pm June 5 “Until 7:30an June 6
Donovan, Vinolent From 7pm June 5 Until 7am June 6
Richardson* Paul • From 7:30pm June 5 Until 12:15am June 6
Varnum, Harold 
Truckey, Richard 
Truckey, William

From 
From If

5pm June 5
9am June 6

Until 12:30am June 6

« DENOTES THOSE WITH ACCESS TO FIFTH FLOOR

The attached 3 pages ard a sign in Hot of the persons being admitted to 

the 5th floor including family and friends of the family. Additional 

Officers not listed are below: 

Intelligence.Division 

Sergeants H. E. Roberson 
Sergeants W. R. Unland.
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lA 5^-156 
JOS/alm

TRACING OF GUN USED IN SHOOTING

It was previously reported that one of the owners 
of the gun used by SIRHAN BISHARA SIRHAN in the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY had been ALBERT LESLIE HERTZ, 
Alhambra, California.

- 25 -



FO.J0J (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ......7/2/68---------------------

ALBERT LESLIE HERTZ, Apartment 32, 777 East 
Valley Boulevard, Alhambra, California, advised as follows:

He purchased a .22 caliber gun at the Pasadena 
Gun Shop on Green Street in Pasadena, California. He 
purchased the gun shortly after the Watts riots of 1965. 
He does not recall the make or serial number of the gun. 
He only possessed the gun for two or three months, and then 
his wife gave the gun to their daughter, DANA WESTLAKE, 
who lives at 3^9 Redwood Drive, Woodacre, California. 
WESTLAKE told him that she gave the gun to CHICK ERHARD, 
her next door neighbor.

HERTZ was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and 
he stated that he had never seen the man.

On7/1/68 af Alhambra, California FUe ^Los Angeles 56-156
SA DAVID R. PENDER and - 2 -

by SA RICHARD H. ROSS/DRP/asi Date diclatal J^®
This document Contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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INTERVIEWS OF EMPLOYEES OF 
AMBASSADOR HOTEL, LOS ANGELES, CALIFORNIA



rD-302 (Rev. 4-15-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/18/68

BENITO (no middle initial) ACOSTA, 915 South St. 
Andrews Place, Los Angeles, California, born H^^^H 
Vera Cruz, Mexico, advised that he is the hea^nousemar^un
the Housekeeping Denartoenj^^^he Ambassador Hotel a rd has 
Social Security No.^^^^^|

ACOSTA advised that he reported for work on June
4, 1968 at approximately 2:00 p.m. and left for home at appro­
ximately 3:00 a.m. on June 5> 1968. He stated that he was in
his office at the Ambassador Hotel at the time of the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY. He stated that his'office is 
infront of the post office in the hotel which is stationed on the 
floor below the Embassy Room. He stated that one of the night 
cleaners came to his office shortly after midnight and told 
him that Senator KENNEDY had been shot. ACOSTA stated that he 
had not seen the incident and had no first hand information 
concerning it.

ACOSTA was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN 
and advised that to the best of his knowledge he had not seen 
this individual in person.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On------------------------ at______________ .-------- 75g----------------- File #-----------------------------------------

SA JOINT H. BORGMAN/nmb 6/17/68
by _____ _________ — ....... ..... .......... ........................... Date dictated.—-————--———
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
.your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FP-302 (Rev. 4.15-64)

1 w

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date W/S&

HOWARD (no middle init^^^SBERR^^zWs- Maxson 
Road; El Monte; California, born Norton,
Virginia, with Social Security NiS^mH^^^J advised 
that he is an engineer employed in the Maintenance Department 
of the Ambassador Hotel.

ASBERRY advised that he arrived at work at approxi­
mately 7:20 a.m. and left for home at 4:30 p.m. on June 4, 
i960 and was not present at the hotel at the time of the shoot­
ing of Senator ROBERT F. KENNEDY and had no first hand knowledge 
of this incident.

ASBERRY was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and 
advised that although this individual looked somewhat like some 
one he had seen before he could not place the individual and 
could not say with any degree of certainty that he had seen 
SIRHAN SIRHAN in person.

6/11/68 Los Angeles, California fho «^s Angeles 56-156

. - 29 -
SA JOHN H. BORGMAN/nmb 6/17/68by  _____________ _______________________________ Date dictated------------ -——---------------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be.distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. t-lS-et)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1
Date 7/17/68

LARRY JOHNIE BOOKER 
232-4 609, advised he was born 
and has Social Security No.

ernon, telephone No. 
at Portland, Oregon

Mr. BOOKER advised he is currently employed as a 
maintenance laborer at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire and that 
on the day before the shooting of Senator ROBERT KENNEDY, he 
worked from 3 AM till 4:30 PM, June 4, 1968. Mr. BOOKER advised 
that at the time of the shooting on June 5, 1968, he was at home.

Mr. BOOKER advised the photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN is unknown to him and he did notobserve this individual
in the vicinity of the Ambassador Hotel the several days 
preceding the shooting.

On 7/12/68 at Los Angeles, California FiU # Los Angeles 56-156 
- 30 -

by SA DWIGHT W. MORRISON/sdb Dote dictal<!d 7/17/63..........
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/19/68
Date_____ _ _________... ......... ...

GONZALO CETINA - CARRILLO, Waiter, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, 
advised he resides at 1521 South Magnolia Street, Los Angeles, 
California, and his home telephone number is 389"686O.

CARRILLO advised he reported for work at 6:00 PM 
on June 4, 1968, and worked in the Embassy Room serving 
food and drinks to the television crews. ' At about 10:00 PM, 
he and MANUEL RODRIGUEZ, waiter at the hotel, went to the 
men’s restroom located behind the Venetian Room where 
MAX RAFFERTY’S election party was located. CARRILLO stated 
as he waited outside the men’s room, the following described 
individual approached him:

Race 
Sex 
Age 
Height 
Build 
Hair 
Apparel

White, possibly Jewish extraction 
Male 
20 to 21
5'5"
Slender
Black, kinky, long on sides
Light blue sweater, long 
sleeve; could not recall color 
of trousers or shoes

Other Carried folded or rolled 
newspapers under left arm; 
also carried drink in right 
hand (contents of drink unknown)

CARRILLO recalled the.‘above-described person 
approached him, he stated that he was tired and wanted to 
relax. CARRILLO held this person’s drink while he secured 
a chair, however, no other conversation ensued. At this 
time, RODRIGUEZ exited the restroom, and both returned to 
the Embassy Room to resume work.

Later on June 4, 1968, at about midnight, CARRILLO 
observed this same individual standing in front of the 
large ice maker machines in the Embassy Room Service Pantry 
across from a row of chrome-topped steam tables. This

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156 
On -------------------------at--------------- -------------------_______------ File #-----------------------------------------

SA J. C. FISHBECK, JR./asi 6/17/68
by .............. ........—.................  -............ ...........- Date dictated —----—-——----.
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency: it and its contents are not to be distributed outside you^ agency. , .
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person was holding the same newspapers under his left 
arm that he held .earlier; and he was standing alone.

About five minutes later, that is, shortly after 
midnight, CARRILLO moved from his original position (entrance 
way from Embassy Room Service Pantry into the kitchen 
employees’ dining room) across the pantry to the opposite 
end of the ice makers from where the above-described person 
stood. CARRILLO estimated he was approximately twenty feet 
from this person but, from this point, he did not further 
observe him.

Several minutes later, Senator ROBERT F. KENNEDY 
and others passed by CARRILLO as he stood adjacent to the 
ice makers. CARRILLO had his back turned from KENNEDY 
when he heard one gunshot; then a pause of about one 
second; then another gunshot. After a pause of about two 
seconds, he heard a barrage of about three rapid gunshots.

CARRILLO stated, after hearing the initial shot, 
he ducked for cover along the wall situated adjacent to 
the ice makers. CARRILLO was unable to observe anything 
when he looked up due to the large number of people who 
had run into the pantry. About two minutes later, CARRILLO 
made his way through the crowd and into the kitchen employees’ 
dining room, and stayed there until about .1:30 AM when he 
was told to leave by Mr. CRADDICK, Assistant Hotel Manager

CARRILLO observed the photograph of SIRHAN .B. ' 
SIRHAN and advised this was the same individual whom he 
described earlier in this interview and whom he saw on the 
two above-described occasions on June 4 and 5, 1968.

CARRILLO stated that prior to 10:00 PM on 
June 4, 1968, he had never seen SIRHAN B. SIRHAN. Further, 
that nothing came to his attention to indicate Senator

- 32 -
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ROBERT F. KENNEDY would be shot. CARRILLO advised at no 
time did he observe SIRHAN engage in conversation with 
any other person, and SIRHAN was alone on the above-described 
occasions.

CARRILLO furnished the following information 
concerning himself:

Birth Data

Height
Weight
Social Security No.
Alien Registration 
No.

'ucatan, Yucatan, Mexico
I

- 33 -



FD-302 (Bev. 4-15-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 ■ 7/1/68
Date >——————

HECTOR MANUEL MOLINA-CARRILLO, -residing 1046 South 
Victoria Avenue, Los Angeles, California, telephone 938-9330, 
burnished -information as follows:

CARRILLO advised that he is a bartender employed 
with the Banquet Department of the Ambassador Hotel He has 
been employed in this capacity .for approximately two years and 
three months. On the evening of June 4, 1968 he arrived at 
the Ambassador Hotel at approximately 6:00 p m and started 
setting up a portable bar .in the Foyer Ballroom, which is 
located on the floor beneath the Embassy Room. He opened the 
bar for business at approximately 8:00 p m and, with the 
exception of five minutes for a smoking break, was at the bar 
continuously until it yas closed.

CARRILLO advised that he never went to the kitchen 
or to the Embassy Room on any occasion during that time.

CARRILLO stated that he did not hear or see any 
shots fired The first indication of trouble was when TEDDY 
Y00, a Korean bartender working ”ith him that evening, vent 
to the restroom and advised on his return that Senator KENNEDY 
had been shot. At approximately 12:30 am the head bartender, 
BOB SOLCADO (phonetic), and his assistant, JOSE (PEPE) GONZALEZ, 
told them to close the bar down. CARRILLO stated they hurriedly 
closed the bar, took the money to the back room of the main 
bar in the Foyer Ballroom, then gave the money and liquor 
inventory to the head bartender They then waited around with 
other staff employees talking and watching television until 
approximately 2:00 a m. 'then they checked out of the hotel. 
Due to the extremely crowded parking conditions they were outside 
for approximately another hour before they could .return to their 
homes

CARRILLO viewed photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
and advised that prior to seeing the newspaper on the following 
day, he had never seen him before.

6/21/68
On----------- —

Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156
_at___ ________________•______________ file # —----------------------------------

SA GENE L. DONAGHEY/mmc 
by —----------- :-------------------

- 34 -
Date dictated

6/26/68

This contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your asency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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The following description was obtained through 
observation and interview’:

Sex
Race
Nationality
Born

Male
White

Mexico
Sonora,

June 25, 1$56
Date of Entry to 

United States
Immigration and 
Natural!zation 
Service Number 
Social Security No. 
Height
Weight 
Hair 
Eyes

195 pounds
Black
Brown

- 35 -



FD-3 02 (Rev. 4.)5-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -. £AS/6a

EDWARD A. CASTILLO, 251 South Emerald Street, Los
Angeles, California, an electrician in the Maintenance 

Ambassador Hotel, advised that he was born 
IUlU at El Salvador and has Social Security No. I

CASTILLO advised that he came on duty at 7:45 a.m.
and left for home at 4:30 p.m. on June 4, 1968 and was not 
present at the hotel at the time of the shooting of. Senator 
ROBERT F. KENNEDY.

CASTILLO was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN
and advised that to his knowledge he has never seen this in­
dividual in person.

On 6/11/68 at Los Angeles, California.,,, File #_ Los_Angele s_.56-.i56— 
- 36 -

by J’^L-‘I2iyi-H£_JIQ2£MAliZnmh~~--—dictated —~ .6/17/68..........
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

^ Date ^5/68

MANUEL CHAVEZ, dishwasher. Ambassador Hotel, 3^00 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised through 
an interpreter, NICHOLA VALENZUELA, 908 South Normandie, 
Los Angeles, that he, CHAVEZ, resides at 1000 West 23rd 
Street, Xos Angeles.

On the night of the shooting of Senator ROBERT F. 
:KENNEDYCHAVEZ advised he was washing silverware one floor 
below tne kitchen where Senator KENNEDY was shot. CHAVEZ 
advised he did not hear any shots and at no time did he see 
anyone resembling SIRHAN BISHARA SIRHAK around the hotel. 
CHAVEZ advised he first learned of a shooting when someone 
stated Senator KENNEDY had been shot. CHAVEZ advised he 
could not recall who gave him this information.

5/21/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On - ................... at ......... .,.....,...........     . ... .. - ■ File # -- ------------------ ----- ------

SA THOMAS E. LAVIN and - 37 -
SA JAMES W. MC CORD/clp 6/22/68

by ..  — .,,.■■ -------------  - ----  ■     ...... ....... .. ...... —Date dictated ^   —  
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev.VlS’M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 ' ’ ’ 6/18/68
Date____ __ _____ ___ ____ ____

, DAVID t Eighth Street, Los Angeles,
California, bom Michuacon,' Mexico,’ with
Social Security -advised that he is a house­
man in the Housekeepin^Jepartment of the Ambassador Hotel.

' QOVIAN advised that on June 4, 1968 he reported to 
work at 4:00 p.m. and left at approximately midnight and was not 
present at the hotel at the time of the shooting of Senator 
ROBERT F.. KENNEDY and had no first hand knowledge of the 
incident. ' ' • ’

. - COVIAN was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and
advised that to his knowledge he had not seen this individual 
in person.

6/11/63 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On_______________ .at ________ __________________________Fde # ------------------- ----------------------

- 38 -
' SA JOHN H. BORGMAN/nmb ■ 6/17/63
by-------- ------ -Date dictated---------------------------—-
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. »



FP.302 (Rev. 4.15-64)

1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date, 5/18/63

VINCENT THOMAS DIPIERRO, 1645 Beverly Glen Boulevard, 
Los Angeles, California, telephone number 279-1411, was 
recontacted and furnished the following information:

VINCENT DI PIERRO'stated that he is employed by the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, and was employed at that hotel on the evening 
of June 4, 1968, and early morning of June 5> 1968. DI PIERRO 
stated that on the early morning of June 5> i960, he was a 
witness to the shooting of Senator ROBERT F. -KENNEDY at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, California. DI PIERRO stated 
that he was interviewed by Special Agents of the FBI relative 
to the shooting of Senator KENNEDY on June 7, 1968, and 
furnished a statement relative to the shooting.

DI PIERRO was asked how many people were in the area 
of the shooting of Senator KENNEDY on June 5> 1968. DI PIERRO 
stated that approximately 20 to 25 people were in the immediate 
vicinity where Senator KENNEDY was shot, and approximately 40 
to 50 people were in the general area.

DIPIERRO was asked did he see SIRHAN BISHARA SIRHAN 
prior to the shooting, and if so where. DI 'PIERRO stated that 
he .first saw SIRHAN BISHARA SIRHAN approximately one minute 
before the shooting standing on a tray holder six inches high 
located approximately 30 feet from where he was standing.

DI PIERRO was asked if SIRHAN BISHARA SIRHAN was with 
anyone. DI PIERROstated that when he first saw SIRHAN BISHARA 
SIRHAN he was standing next to a girl. DI PIERRO furnished 
the following description of the girl:

Race White
Sex -Female
Age 21 to 25 years of age

6/12/68 Los Angeles, California p;ua Los Angeles 56-156
On j^^MMWMMaMMwM (••B•••-■■•<■■-■-•-*•*••-■•«**•■•-•«■•--■-"*-’**'■,^^ ^^ ” '^ -t - ^ r.-JI.J- "^ J - ’ - - - I-t - -'.I -- -■ - -J- - - " If..-*

- 39 -
SA MYRON M. HITSH/pih/kaf _ , x , 6/13/68by __ _____________________r ----------------------- -Date dictated------- -------------------------

Ulis document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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Height
Weight 
Build 
Hair

Characteristics 
Clothing

Approximately 5'4” 
100 to 105 pounds 
"Shapely and attractive" 
Dark brown or black, 
shoulder length 
"Pudgy nose1'
White dress with black or 
purple polka dots on it.

DI PIERRO stated that when he saw SIRHAN BISHARA 
SIRHAN standing next to the above-described girl, she was 
leaning over SIRHAN standing next to him, and SIRHAN was 
smiling at her.

DI PIERRO was asked if he saw any objects in the 
hands of SIRHAN BISHARA SIRHAN. DI PIERRO stated that he 
did not see any objects in SIRHAN BISHARA SIRHAN’s hands, 
but he could not see his hands clearly. DI PIERRO stated 
that SIRHAN was holding on to the tray holder with his left 
hand and his right hand was across his body.
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1 STATEMENT OP VXKC3OT DI PIERRO '* ‘ ‘
?« Ill ROOM 402, PARKER CENTER

2 MONDAY, MY 1, 1968, 12:52 P.N. 
QUESTIONED DI: SGT. ENRIQUE HERNANDES 07101

3 REPORTED DY: IRENE MERK

4
5 q Por tho purposoa of thio interview your none io 
6 Vincent DiPiorroj io that right?
7 A Too, air.
s Q Will you opoll that last bsk> Cor no?
9 A D-M-1-O-L’-R*O.

io 0 . Ana e^ nano is Sgt. Hernandos, and tho lady hero is
ii Mios irons !W, who will tabs dem tho statement that you 
12' will give no at this tiso. New, the tine io 12:52 p.a., tho 
13 data io July tho 1st, 1968, wo aro in Roon 9402, I hallow, 
14 Parker Center, and tho purposes of tho interview, vine ant, as 

15 1 hava Indicated to you, is to dotemina tho truth, tho wholo 
1® truth, and nothing but tho truth as far as what you saw on tho 
17 night that Kennedy was assassinated. New, I have before no 
is a transcript of a previous interview wherein Sgt. Patchott and 
18 Nr, Howard froa tho District Attorneys office talked to you 
20 on Juno tho Sth at approx irately 4»2S a.n. Do you reso^ber 
21 that conversation?
22 a Yos, sir, I do.*
23 q Okay, new, Vincent, tharo aro nany statements in thus

24 previous conversation that wo know arc falsa> right?
25 a Yos, sir.
26 q And tho purpose of tho interview horn now, as I havs

w
form 618 (W-4)
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"told yon, to dot^ilno the coal troth. O^a^|

A Yes, air.
Q How, one important fact that yon indicated previously 

on Juno the Sth was that you hod aeon a girl -in a black and 
white polka dot’ dross standing nust to Slrhan, the cuspsct in 
tho Kennedy shooting.

A Xoa,
Q Shat you caw this lady standing behind dirhan.
A yea.

Q As a natter of fact, you haw told m now that there 
was no lady that you saw standing nont to Skhan,

A That’s correct.
Q Okay. How, X can appreciate what you would havo or 

could haw boon going through on that evening—
A Yeo.
Q —but X think what you haw told no io that you

probably got thio idea about a girl in a black and white polka 
dot dross uftor you talked to Miss Sandru Serrano.

A Yog, sir, X did.
Q xo that right?
A Yo?, sir.•
Q Kould you" tall r», about that? Hhat did cho toll you 

that prompted you to droao up or to say that you had soon a 
wonan behind Girhan?

A Sho stated that thoro was this girl that was wearing 

a polka dot dross cam running down, I guess it was tho

form 618 (R-M)
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hallway, cayIng > °wo, shot his® and thoa^^pd—sho—yc^i 
knew, we started asking each other questions about tho girl, 
and evidently X wont along with what cho said as being a 

person that X inaglno that X saw.
Q Okay, new, southing that is vary intarosting to na— 

n huh.
0 —is that you described this girl in ths ble.sk and 

white polka dot dress—
a £os.
Q —and you described her ^> well—

h Eao.
Q —that in ny Gsparlonco, X believe you mro • 

describing semen© that you had seen during that night.
A Possibly.
Q Or that eight bo a neighbor of years er cassbady thw; 

you had, in fact, scan 8®s«hago else, but not in tho,kitchen 

of tho ambassador Hotel.
A Shut io vary possible, yes# sir.
0 X want you to toll no new, who was it you were, in 

feat, describing as the girl with the hico build, you knew?
a Xt was, X an fairly sure, ©no girl that was in tharo 

that night.
Q Xn. the ballroom?
a Xn the ballroan that night.
Q Has that girl wearing a block and^Mto polka dot 

dress? . ■

F«i»M$(W-<)



A Psobabjl. Sb fact, X boiler lb w* ?

Q Vgu bollovo it was?

A Xea.
Q X have a tendency to go a little bit fast so m will

5 clow down for tho lady horo. Is this girl in tho black end
6

7

white polka dot drees also ths girl that yon described with a 
pug nose?

8 A Vos.
s Q Sho also had a pug noso?

io

ii

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

0 Khon did yen decide .to intarposo or inject this girl 
that you have described to es as being the girl that ms in 
the kitchen?

A Xt*o possible that when X did that X could—X don't 

reass&sr exactly, it could have been X saw hor gight after the 
shooting in the area, x nay have done that, tao. X an not 
sure* Sharo was co msb confusion that night.

Q But you realise, and you aro saying tho truth new?

0 Vau did not seo a girl in a polka det dross—you did 
not cue a girl in a black and whito polka dot dross standing 
behind Oirhan on that evening?

A Ko.
Q Xo thoro anything else that you have told co 

previously or that you have told Sgt. Bat^hott—
A huh.

Form 61$ (tM)
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Q —o- eftiQ else that yea to®: no^s not ths troth?

A to* nothing. Only about tho gM»
Q Only about the girl?

A Yeo, sir.
Q nollr X think—
a Shat good enough?

Q —X think this io about all wo need.

a all sight*
Q X think this io all that us ano trying to dotoraine#

is etoh, in foot, to^enei, what, in fact# yen coy that night* 
a Us you need any questions about Cho shooting? Os

is it Sust those—
Q shooting—

a Ues*
Q —did you coo too nun that shot Kennedy?

16 a Ues, X did*
17

18

19

20

21

22

0 You did seo that?
a x did, sis* . •
Q Obey*
a X did seo ths nan.

cos?* GSEMSOt Xf you will c»o so Cen about two 

ninutoo, X will bo right back. X want to verify eno thing
23

24

25

26

then X will bo coning back in; okay? 
HIU DX PXBBEOi Surely* 
CG2* lEEn^Si Xreno, azsm co? 

DBPOEfBBt Surely*

form 61$ (W)
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(Sgt* Wmados leaves gooa bslelv anti Estes) 
CG?. G2KW38t Okay, Vincent, X think that va eno 

pretty wll cleared up as far as the girl with the black polka 
dot dress* Tho tins la new 1 p*n, and this interview io now 
concluded*
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FD4W (R©v. 4O3-e<)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -, 6/18/68

JAMES D^EVERHART^25^ Witmer Street, Los Angeles, 
California, born^^^^^^^^^| at Akron, Ohio/with Social 
Security Number ^M^^^^^faavised that he is an. electrician 
in the Maintenance Department of the Ambassador Hotel.

EVERHART stated that on June 4, 1968 he arrived at 
work at 7:15 a.m. and left for home at 4:^5 p.m. and was not 
present at the hotel at the time of the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY and has no first-hand knowledge concerning 
this incident.

EVERHART was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN 
and advised that to his knowledge he has never seen this in­
dividual in person.

On 6/11/68 at Los Angeles, California Fne# Los Angeles 56-156 
- 47 -

by SA JOHN H. BORGMAW/runb Date dictated, 6/17/68_____
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/5/68
Date ....................... ——.

JULIO GUERRERO, Night Cleaner., Housekeeping Depart­
ment, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, advised he resides at 1219 Bellview Street, Los 
Angeles, California and his home telephone number is 623-1982.

GUERRERO advised he reported for work at 3^30 p.m. 
on June 4, 1968 and left work at 11:45 p.m. the same date. 
He advised at no time during the day did anything come to his 
attention to indicate that Senator ROBERT F. KENNEDY would be 
shot, and after observing the photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN, stated that it was not familiar to him.

GUERRERO stated that when he reported for work at 
3:30 P-m. on June 3, .1968, two male Caucasians were speaking with 
Mrs. MARY VENABLES, a night cleaning supervisor, in the main 
office of the Housekeeping Department. These two individuals 
expressed the desire to see KENNEDY but GUERRERO told them they 
would be unable to enter the KENNEDY suite. GUERRERO then 
escorted the two gentlemen to the rear exit of the hotel and asked 
them to leave.

He described these individuals as follows:

Number one

Sex Male
Race White
Nationality American
Age 19 to 20 years
Height 5’6“
Weight 135 pounds
Build Slender
Complexion Medium
Hair Straight light brown
Characteristics No unusual characteristics

Number two

Sex Male
Race White

6/27/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On _——   -—at--------------- --.File # ................................................—.......... ................,.— —

SA ROBERT F. PICKARD and
SA J. C. FISHBECK, JR. JCF/nmb 7/3/68

by .....................  . ..  ........................................    pate dictated -————----———--———-----
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Age
Height
Weight 
Hair 
Characteristics

18 years5'T1,
130 pounds
Park straight brown
No unusual characteristics

GUERRERO again observed the photograph of SIRHAN 
SIRHAN and advised that neither of the above individuals re­
sembled SIRHAN. Farther that at no time subsequent to the 
above^described event did he observe the above two individuals.

GUERRERO furnished 
nation concerning himself:

the following descriptive infor-

Date of birth 
Place of birth 
Height 
Weight
Social Security

- 49 -



FC-302 (Rev. 4-15-04)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

L Date . 6/26/68__________

ALBERTO GUERRO, Banquet Houseman, Ambassador ’Hotel, 
3*100 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised 
through an interpreter, BENITO ACOSTA, 915 South Saint Andrews 
Place, Los Angeles, that he, GUERRO, resides at 826 Fedora 
Street, Los Angeles, California. On the night of the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY he was not in the area of the 
incident. GUERRO learned of the shooting of the Senator only 
after people started rushing about seeking a way out of the 
hotel. GUERRO advised he did not see Senator KENNEDY on the 
night of the shooting and at no time did he see SIRHAN 
BISHARA SIRHAN.

6/21/68 Los Angeles, California 
On -—.at

SA THOMAS E. LAVIN and ~ 50 -
SA JAMES W. MC CORD/clp by-------------------------------------------—— ---------

File ^os A^seles 56-156

t j 6/22/68 -Date dictated  -----—— .........  —
*H»is document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date 6/26/68

Mrs. TRUDY JENNINGS., Housekeeping Staff, Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California, was interviewed at her place 
of employment regarding the events surrounding the assassination 
of Senator ROBERT F. KENNEDY.

JENNINGS advised that she resides at 11231 Success 
Avenue, Los Angeles, California, telephone 569-0548.

JENNINGS stated that on the evening KENNEDY was shot, 
she was assigned to work from twelve midnight to eight 
o’clock in the morning. She further stated that on that 
evening she had come in approximately two hours before her 
shift was to begin. She advised that she had done so in hopes 
of seeing KENNEDY. She stated that she had been hanging 
around the area of the Embassy Ballroom, and the adjoining 
kitchen where the Senator was shot. Shortly prior to the 
shooting, JENNINGS advised she had noticed some cocktail 
glasses on the floor near the women’s restroom, just outside 
the kitchen. She picked up the glasses and brought them 
into the kitchen and placed them on a serving counter across 
from the ice maching. She then advised that she proceeded to 
the powder room downstairs to see if it was clean. While 
enroute to the powder room, she stated that she heard 
cheering coming from the vicinity of the Embassy Ballroom 
upstairs. Surmising that KENNEDY had won the election, she 
ran back upstairs to the kitchen to see KENNEDY.

JENNINGS stated that she returned upstairs to the 
kitchen and stood by the ice machine. She advised that she 
only noticed one other*person in the room at that time. This 
person, she stated, was a dishwasher. Shortly after she had 
arrived in the kitchen, she saw the Senator coming into the 
kitchen from the Ballroom. She stated that he was accompanied 
by CARL (Last Name Unknown), the Maitre d‘, and two other 
unidentified white males in business suits. She stated that 
the Senator was followed by a number of persons, none >of whom 
she recognized.

6/21/68 Los Angeles, California p;io aLos Angeles 56-156
SA JAMES W. MC COBB and - 51 -

I, SA THOMAS E, LAVIN/clp Date aicteted 6/22/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of th© FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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When KENNEDY passed her, JENNINGS advised, he smiled 
at her and "gave her a little squeeze". JENNINGS advised 
that- she had had occasion to see KENNEDY several times 
during his stay at the hotel and that he had always smiled 
at 'her whenever they happened to run into one‘another.

JENNINGS advised that KENNEDY then walked on past 
her and began shaking hands with the unidentified dishwasher. 
JENNINGS then advised that she heard someone yell, "KENNEDY.*" 
and then heard two loud reports. At this point, JENNINGS ' 
advised that KENNEDY was about six feet from her. Upon 
hearing the two loud reports, she turned and-looked at 4
KENNEDY and saw him falling back toward her. JENNINGS stated 
that she did not see him actually hit the floor. She stated 
that she did not see the subject SIRHAN. She further stated 
She saw no‘ one with a gun. JENNINGS also advised that she 
did not notice any blood as KENNEDY was falling. .She advised 
that she did not notice that any one -else had. been wounded.

At this point, JENNINGS stated, she became very 
frightened and ran out of the room via the door next to the , 
men’s restroom which leads to 'the lobby of the hotel. She 
stated that immediately after hearing the two loud reports, 
people began screaming and there was a great deal of pushing 
and shoving. She advised that when she ran out of the room, 
she ran directly to the Venetian Room which is across the 
lobby from the Embassy Ballroom. ‘ '

JENNINGS stated that she went to a pay. telephone 
booth in the Venetian Room and called her mother, Mrs. 
GERTRUDE MANLEY, 722 East 115th Street, Los Angeles, California, 
and advised her that KENNEDY had been shot.

JENNINGS stated that she then walked downstairs 
to the. area where the maintenance employees are stationed. 
Upon arriving there, JENNINGS advised that she remembered 
seeing her supervisor, MAJOR HAYDEN, and telling him that . 
KENNEDY had been shot.
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JENNINGS advised that she then just wandered around 
for awhile and then walked into a women?s restroom downstairs 
in the same area. She stated that she began crying Over 
the ,preceding ‘ events, and while doing so, two women, came in 
and asked Why she was crying. JENNINGS stated that she 
advised one of the women that she was crying because Senator 
KENNEDY had been shot, and that she had been there when it 
had happened. One of the women commented to her that it was 
a terrible thing to have happened and said that she,had'been . 
in the Embassy Ballroom while KENNEDY was making his victory 
speech.

JENNINGS stated that she then just ’’walked around” 
the hotel until four or five o’clock in the morning. She 
stated that there were so many people around that she was 
unable to get any work done anyway.

At around dawn, JENNINGS advised she went back to 
the men’s restroom by the kitchen where the shooting occurred 
with the purpose of cleaning it. When she entered there 
were several police officers in the restroom washing their 
hands. She stated that she emptied a waste basket near the 
door and in the course of doing so, noticed a brown 
alligator wallet lying on the floor next to the waste­
basket. JENNINGS advised that she picked up the wallet, and 
without looking at its contents, walked outside into the 
kitchen and gave it to a policeman in plainclothes. She 
stated that at this point a uniformed officer asked what she 
was doing there and took her name and address.

JENNINGS stated that she then went to. the Coconut 
Grove and cleaned the restrooms there. By.the time she had 
completed that task,. JENNINGS advised, it was eight o’clock 
and she left to return home.

JENNINGS reiterated that at no time during the 
evening did she see anyone resembling SIRHAN BISHARA SIRHAN, 
nor did she see anyone shooting. ’ • She. also repeated that when 
she saw the Senator begin to fall, she panicked and ran from 
the room. She could recall nothing further about the incident.

- 53 -



JENNINGS advised that she had been interviewed on 
June 21, 1968, by two men she believed were Detectives 
from the Los Angeles -Police Department. She stated that she 
was questioned for approximately two hours by these two men,- 
and that the entire interview had been recorded on a tape 
recorder. JENNINGS stated that at several times during 
the interview, the interviewers had expressed doubt at the 
veracity of her story.

- 54 -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date .
6/25/68

TRUDI JAYNE JENNINGS, 11231 Success Street, was
interviewed at her residence and furnished the following 
signed statement:

"Los Angeles, Calif. 
6/24/68

"I, Trudi Jayne Jennings, Night Cleaner, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, 
furnish the following voluntary signed statement to 
Special Agent J.C. Fishbeck, Jr., of Federal Bureau of 
Investigation:

'I was born
I have been employeaattheAmbassador Hotel for the 
past five years and have resided in Los Angeles, 

my life. I have Social Security number 
and completed the eleventh grade at John 

^^fremonthigh school in Los Angeles. I am married to 
Frank Jennings and reside with him and my three daughters 
at 11231 Success Street, Los Angeles, California. My 
telephone number is 569-0548.

"On June 4, 1968, I reported for work at the 
Ambassador Hotel two hours earlier than my shift was 
to begin; that is 12 midnight. I always report for 
work early due to the fact the buses quit running at 
10 PM.

"At about 12:10 or 12:15 a.n. on June 5, 1968, I 
carried some glasses into the Embassy Room Service -Pantry 
from the hallway Just outside the men’s restroom located 
Just outside the Embassy Room Service Pantry. I placed 
these glasses on the far end of the steam tables where 
the entrance way from the kitchen employee’s dining 
room into the Embassy Room Service Pantry is located.

6/24/63 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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I left the pantry at that time, and -went back into the 
main lobby. I walked down the stairs next to the 
Lautrec Restaurant, and as I reached the last stair, 
decided to return to the Embassy Room Service Pantry.

"When I arrived inside the' Embassy Room Service 
Pantry, I walked between the steam tables and ice makers 
toward the entrance way into the kitchen employee’s 
dining room. Seconds later, Senator Robert F. Kennedy 
came through the swinging doors leading from the Embassy 
Room into the Embassy Room Service Pantry. Kennedy was 
surrounded by several men, one of whom I recognized as 
Roosevelt Grier, a member of the Los Angeles Rams 
professional football team. As Kennedy passed me, he 
nudged me on the arm and continued to walk through 
pantry. I turned away from the direction he was walking, 
and immediately heard a male voice yell, "Kennedy”, one 
time. Instantly I then heard two gunshots. I turned 
toward Kennedy and saw him collapse back toward me. 
That is all I saw, for I immediately ran through the 
kitchen employee’s dining room and out the swinging doors 
at the other end of the Embassy Room Service Pantry. I 
honestly don’t recall where I went after hearing the 
two shots but can only guess that I went through the 
dining room and Room Service area because I’heard no 
more shots or saw the person who fired the gun.

"I immediately ran to a phone booth in the Venetian 
Room located across the main lobby and called my mother, 
Mrs. Gertrude Manleyi 722 East 115th Street, Los Angeles, 
telephone number 755-0588. All I can recall telling her 
was that Senator Kennedy had been shot. At that time, 
I saw a Security Guard with a Mexican male who was 
handcuffed. I later learned from the Los Angeles Police 
Department on June 21, 1968, that the above individual ’ 
had been released.

- 56 -
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"After making the telephone call, I 'went down to 
the Casino Floor where I saw my supervisor, Major Hayden. 
He told me to continue my work. I went to one of the 
ladies restrooms near the dress shop on the Casino 
Floor, when I ran into two Negro teachers, I mentioned 
to them I was in the Embassy Room Service Pantry when 
Senator Kennedy was shot. After talking with them for 
about five minutes, I resumed working until 8:00 A.M., 
June 5> 1968, when my work shift ended, and I went home.

"I did not see the person responsible for shooting 
Senator Robert F. Kennedy. The only reason I knew he had 
been shot when I ran from the pantry was that I heard 
the two gunshots and saw him begin to collapse, I did 
not see any smoke from a gun, blood from Kennedy’s body or 
anything that would assist In determining who shot Kennedy. 
I have been the photograph of Sirhan B. Slrhan and it is 
not familiar to me. I have seen Sirhan*s picture in the 
newspapers and on television,but prior to that time I 
have never seen him. In addition, nothing came to my 
attention prior to the shooting to indicate it would take 
place.

”1 have read the above "4" (four) pages statement 
and it is true to the best of my knowledge.

"S/ Trudi Jayne Jennings 
June 24, 1968 

"Witness:

S/ SA J.C.Fishbeck, Jr.,FBI,Los Angeles, Calif. 6/24/68’.'
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 ' . * ' . naM ' 6/26/68-----------------

JOSEPH JONES, 2911 South Arlington, Los Angeles, 
California, advised that he has been' employed as a banquet 
waiter at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, for 
two and one half years.

■ JONES advised that he was in the kitchen area of the 
Embassy Room when Senator ROBERT F. KENNEDY was shot. He was 
positioned at the end of the steam tables approximately

- five minutes before Senator KENNEDY entered. He noticed- nothing 
unusual and was awaiting in the kitchen for a possible 
handshake from the Senator. As Senator KENNEDY.entered the , 
kitchen, and arrived at the opposite end of the steam tables, 
he heard shots. JONES immediately threw himself on the 
floor behind the steam tables and crawled around to the 
other end where he saw that Senator KENNEDY had been shot.

JONES stated that he did not see the shooting take 
place as there were many people in front of him and bnly 
realised something had happened when he heard the shots. He 
further advised that during the time he was in the-kitchen, 
he had talked to the Security Guard positioned at the doorway 
into the Embassy Room but recalls nothing suspicious taking ' 
place prior to or during Senator KENNEDY'S entrance.

6/20/68 Los Angeles, .California P;i„«Los Angeles 56-156
On __________-at -— ----- ------- ----- -----------------------------r B   ---------- ------ ----------
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date  7/^/^

JOHN'ANTOINE KHOURY, 1944 North Beachwood Drive,
Hollywood, California, telephone number 462-7829, was 
interviewed at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California, 
where he is employed in the Comptroller’s Office. He 
furnished the following information:

at Haifa, Palestine.He was born fc^^ 
iizen of LeoanonT^i^^^^izen of Lebanon. His Social Security Number is 

He is 6’0", 160 pounds, black ha^^^an^has 
rown eyes. His Alien Registration Number is^^^^^|

He came to the United States in i960 as an exchange
student and completed his senior year in high school at 
Ulysses S. Grant High School, Portland, Oregon. He graduated 
from that school in the summer of 1961. He returned to 
Lebanon and attended American University of Lebanon during 
the school year 1961 to 1962. In late, 1962, he returned to 
the United States and entered Fullerton Junior College.
After graduating from Fullerton Junior College, he attended 
California State at Fullerton, where he obtained a Bachelor 
of Arts degree in Political Science and Economics. His 
major was in Economics.

His wife's name is AIRA and her maiden name was
Halonen. She was born in Finland, but is a citizen of the 
United States. She is a stewardess with American Airlines.

He has been working at the Ambassador Hotei for
approximately six months, having been hired in December, 
1967. He handles the Accounts Payable Section in the 
Comptroller's Department.

On June 4, 1968. he worked at the hotel from 8:00 
A.M. until approximately 4:45 P.M.

Sometime after midnight on June 5, 1968, he was
at his home watching television. He was watching television 
until it was time to go to the airport to pick up his wife 
who was returning on a flight to Los Angeles.

Qn6/27/68^os Angeles, California Fi^qs Angeles 56-156
SAA ROBERT A. PICKARD and - 59 -
SA J. C. FISHBECK, JR./RAP/RB 7/1/68
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While he was watching television, the program 
was interrupted and they announced that Senator ROBERT F. 
KENNEDY had been shot at the Ambassador Hotel. This was 
his first knowledge that a shooting had occurred at the 
hotel. 1

He did not return to the Ambassador until 
approximately 9s00 A.M. on June 5> 1968.

He was shown a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and he advised that he has seen this individual’s 
photograph in the newspaper and he believes he has also 
seen SIRHAN on television. Prior to seeing SIRHAN’s photo­
graph in the newspaper, he does not recall ever having seen 
SIRHAN.

- 60 -
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On instant date VARIED HASSOUH, 1606 East 50th 
Place, Apartment 12C, advised JOHN ANTOINE KHOURY was his 
next door neighbor in Beirut, Lebanon, iron 1960 to 1962. 
He advised that they both lived with their families on 
Sodini Street. IMSSOUH said he moved to the United States 
in 1962 and KHOURY subsequently moved to the United States 
about six months later between September and November of 
1962.

He advised KHOURY’s family were Egyptian. He 
stated KHOURY*s father was troubled over his finances but 
he could not advise what the father’s employment was. He 
said th© mother seemed more stable and appeared to have a 
better means of income.> As Tar as he knows KHOURY’s 
family held no political offices. The only political 
aspiration ho can remember KHOURY having was when he ran 
and lost student government presidency at Fulton Junior 
College in California. •

HASSOUH related he last heard from KHOURY when 
KHOURY was in Chicago Tor about two months in 1964, He 
said he has not seen him since that time and has no knowledge 
of his present whereabouts.

, HASSOUH stated KHOURY’s family consisted of 
three children, one girl sixteen years old (name unknown) 
one brother 22 years old' JACK KHOURY, and on© brother 18 
years old, JOSEPH KHOURY.

He stated his only knowledge of KHOURY’s political 
views concerning the KENNEDY family centered around President 
JOHN F. KENNEDY and ho cannot remember any exact views 
KHOURY held regarding ROBERT KENNEDY. He said KHOURY had a 
very high regard for President JOHN F. KENNEDY because he 
liked the manner in which he dressed, spoke and conducted 
himself in general. He stated that KHOURY dressed impeccably 
and was very impressed by well dressed, well bred people. 
He said ho cannot remember KHOURY mentioning anything 
derogatory regarding the KENNEDY family.

OrLWfi8__ot_JMcagardUi^__________ Filo#—89^111________s__
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He said ho remembers KHOURY making remarks regarding 
friends and relatives he had in high places. MASSOUH said he 
considered it to be a joke but could nover figure out, duo to 
the family’s lack of having any large amounts of xaoney, how KHOURY 
could own a new Chrysler, Have many new suits, and always havo the 
ability to go to the best places.

IlASSOUH’s only knowledge of KHOURY’s associates 
regarded the following individuals in order of importance:

1. JACK KHOURY, brother, if he is presently in 
the United States.

a

2. FOUAD AYOUB, student, living in San Francisco 
presently.

3. KIM NAFFA, instructor, Fullerton, California, 
State College.

He could furnish no further information regarding 
KHOURY but stated he was willing to cooperate with tho Federal 
Bureau of Investigation (FBI) at any time in the future.
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SEYMOUR KORMAN, also known as Sy Korman, West Coast 
representative, Chicago Tribune, with offices in Los Angeles 
Times Building, 202 West First Street, Los Angeles, phone 
NA 5-23H5> extension 1500, advised that on June 4 and 5> 1968 
he was at the National Broadcasting Corporation Studios, Burbank, 
California, monitoring the news coverage of the California 
primary election returns. He first became aware of the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY from watching television. Immedi­
ately thereafter he hailed a taxi cab and proceeded to Central ■ 
Receiving Hospital, lUOl West Sixth Street, Los Angeles, where 
he covered the incident for his news.

Mr. KORMAN advised that he can furnish no additional 
information of value with respect to the shooting of Senator 
KENNEDY.

On 6/21/68 af Los Angeles, California rwa # Los Angeles 56-156
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1 Date -. 6/18/68

ALVIN (no middle initial) 8605 San Juan 
Avenue, South Gate, California, born at Cozat,
Nebraska, with Social Security advised
that he is an engineer in the Maintenanc^ueparcment of the 
Ambassador Hotel.

KYLE advised that he arrived at work on June 4, 1968 
at approximately 3:25 p.m. and left for home at approximately 
11:35 p.m. He stated he was not at the hotel at the time of 
the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY and had no first 
hand knowledge of this incident.

KYLE, was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and ad­
vised that to his knowledge he had not seen this individual 
in person.

On6/11/68 atLos Angeles, California Fne ^os Angeles 56-156_____
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ALEXANDER ACOSTA - MARTINEZ, 3080 West 
Street, telephone DU 9-9628, advised he was born 
at Safford, Arizona and is single. He has been employe 
part time help at the Ambassador Hotel, 3*100 Wilshire Boulevard 
Los Angeles, in room service, which job is being terminated on 
June 28, 1968.

Mr. ACOSTA - MARTINEZ advised that on June 4, 1968 
he worked at the above hotel between the hours of 8:00 a.m. 

' and 4:00 p.m. or 6:00 p.m. and he was not in the .hotel, when the 
shooting incident occurred during the early morning of June 
5, 1968.

In addition he advised that to his knowledge he had 
never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN at any time prior to the shooting.

On 6/27/68 at Los Angeles, California p,ie # Los Angeles 56-15^
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